
 

 
 

De Stichtse Rijnlanden 
Wij benaderden de verkiesbare partijen bij de waterschappen in ons gebied en vroegen ze te 

antwoorden op onderstaande vijf vragen. In de afbeelding eronder zie je in één oogopslag hoe 

de partijen gereageerd hebben ten opzichte van de hengelsport. Onder de afbeelding kun je de 

uitgebreide antwoorden per waterschap verkiesbare partij downloaden en lezen. 

Vragen 

1. Wilt u de dialoog en samenwerking met de sportvisserij binnen uw waterschap? (Na 

voetbal – de tweede NOC/NSF sportbond van Nederland met meer dan 750.000 leden en 

ruim 1,7 miljoen recreatievissers)  

Ja/Nee Licht u toe. 

2. Staat u positief tegenover de hengelsport als algemene recreatievorm? 

Ja/Nee Waar ziet u kansen? 

3. Vindt u dat het waterschap een voorname rol speelt bij de bereikbaarheid en het 

bevisbaar houden van uw wateren?  

Ja/Nee Licht u toe. 

4. Bent u bereidt om de sportvisserij te faciliteren zodat mensen, jong én oud, veilig en 

verantwoord kunnen vissen?  

Ja/Nee Waar ziet u kansen? 

5. Vindt u dat het waterschap extra zou moeten investeren in de kwaliteit van de 

onderwaterwereld; het huis van de vis (waterkwaliteit, biotoop, migratie)?  

Ja/Nee Licht u toe. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Antwoorden van de deelnemende partijen 

Vraag 1 

Wilt u de dialoog en samenwerking met de sportvisserij binnen uw waterschap? (Na 

voetbal – de tweede NOC/NSF sportbond van Nederland met meer dan 750.000 leden 

en ruim 1,7 miljoen recreatievissers)  

 

 

Ja, dialoog is altijd goed, de hengelsporters zouden een rol kunnen 

spelen in het monitoren van de waterkwaliteit. Door misstanden te 

rapporteren en wellicht door vangsten te melden. Dit laatste draagt bij 

aan een beter inzicht in de biodiversiteit van onze wateren. 

 

 
Hengelen wordt verboden. Vissen moeten een natuurlijk leven kunnen 

leiden en zijn geen speeltje voor hengelaars.  

 

 

 
Vanuit Water Natuurlijk blijven we graag met jullie in dialoog en 

samenwerken. En we stimuleren de organisatie HDSR om dat ook te 

doen. We zien in de sportvissers de aquatisch ecologen van de 

toekomst, zij hebben kennis van het systeem en zijn ook ogen en oren in 

het veld. 

 

 
Natuurlijk wil ik de dialoog en ik zal zeker de samenwerking zoeken. Op 

alle terreinen/gebieden zullen we het samen moeten doen (in mijn 

bestuurlijke periode als wethouder was ik hier ook altijd naar p zoek). 

Afgelopen periode was de SGP niet in het waterschap vertegenwoordigd. 

Hopelijk komende periode wel en ik zal voortdurend de onderwerpen 

communicatie en participatie aan de orde stellen. Dit geldt voor de 

individuele burger, kleine(re) verenigingen en organisaties, maar zeker 

voor een ‘club’ met zoveel leden en met zoveel belangen bij het water!   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Vraag 2 

Staat u positief tegenover de hengelsport als algemene recreatievorm? 

 

 
 Veel mensen genieten ervan. Dat is op zich een goede zaak. 

 

 

 
Hengelen wordt verboden. Vissen moeten een natuurlijk leven kunnen 

leiden en zijn geen speeltje voor hengelaars. 

 

 
Ja, wij staan positief tegen hengelsport als recreatievorm. Maar dat moet 

wel met respect voor de vissen en het milieu. We vinden het wel 

belangrijk dat vis direct wordt teruggezet en dat het gebruik van lood 

wordt teruggedrongen. We zijn blij met de initiatieven van uw 

organisatie op deze punten.   Binnen onze fractie heeft Diederik van der 

Molen enige jaren meegedaan aan de NKS en hij is nog regelmatig op 

het water te vinden. Als kans zijn wij blij met streetfishing, vooral omdat 

dat veel jongeren trekt en dus bij hen het bewustzijn van mooi en 

schoon water toeneemt. 

 

 
Ik sta absoluut positief tegenover het vissen. Als jochie zelf veel gevist 

(eerst met mijn vader, later met vrienden). Daarna met mijn zoontje en 

schoonvader. Hopelijk straks weer met mijn kleinzoon😊. Ik zie het als 

een uitstekende vorm van recreatie/sport voor ouderen en jongeren. 

Lekker bezig zijn in de natuur en genieten van het water.  

 

 
 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Vraag 3 

Vindt u dat het waterschap een voorname rol speelt bij de bereikbaarheid en het 

bevisbaar houden van uw wateren? 

 
Op grond van de KRW moet het waterschap zorgen voor een goede 

ecologische kwaliteit van de wateren. De visstand is hier een belangrijk 

onderdeel van. Om in 2027 de KRW doelen te bereiken moeten er nog 

wel wat stappen worden gezet. 

 

 
Dijken, wegbermen en bomenrijen worden natuurlijk ingericht met 

ruimte voor planten en dieren. 

 

 

 
Ja, als het waterschap ergens een project uitvoert, dan is het belangrijk 

meekoppelkansen te benutten. Zoals het bereikbaar en bevisbaar houden 

van delen van het water. 

 

 

 

 
Jazeker, daar speelt het waterschap zeker een belangrijke rol in! Ik denk 

daarbij aan onderwerpen als natuurvriendelijke oevers, het baggeren, de 

hoeveelheid waterplanten en het peilbeheer (hoe diep is het water). 

Kortom, waterschap en de visserij hebben elkaar nodig. Over genoemde 

onderwerpen moet geregeld overleg zijn om tot overeenstemming te 

komen. Belangrijk dat waterschap het beleid op deze punten met de 

visserij deelt en vraagt om input.  

 

 

 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Vraag 4 

Bent u bereidt om de sportvisserij te faciliteren zodat mensen, jong én oud, veilig en 

verantwoord kunnen vissen? 

 

 
HDSR doet dit reeds via steigeraanleg etc. 

 

 

 
Hengelen wordt verboden. Vissen moeten een natuurlijk leven kunnen 

leiden en zijn geen speeltje voor hengelaars. 

 

 

Ja, zie het antwoord op de volgende vraag. 

 

 

 

 

 

 

De SGP wil de sportvisserij faciliteren waar mogelijk. We gaan daar 

graag het gesprek over aan met de visserij waar de mogelijkheden 

liggen. Zelf denken we aan veilige visplekken door visvlonders aan te 

leggen. Bij mooie visplekken kunnen ook picknicktafels geplaatst worden 

om het voor de gezinsleden die meegaan aangenamer te maken. 
  

 

   

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Vraag 5 

Vindt u dat het waterschap extra zou moeten investeren in de kwaliteit van de 

onderwaterwereld; het huis van de vis (waterkwaliteit, biotoop, migratie)? 

 

 
Ja, in 2027 moeten onze wateren de goede ecologische status bereiken. 

Hiervoor zijn meer maatregelen nodig. 

 

 
Ruimte voor vissen. Sluizen en gemalen worden aangepast, zodat vissen 

er veilig langs kunnen. 

 

 
Het waterschap heeft schoon en gezond water als kerntaak. Vooral de 

fractie Water Natuurlijk - de naam zegt het al - hecht hier veel waarde 

aan. We hebben een goede waterkwaliteit als speerpunt. Bijvoorbeeld 

afvalwater vergaand zuiveren, ook op medicijnresten en andere 

microverontreinigingen, om te voorkomen dat dit de vissen schaadt. We 

streven naar een natuurlijke inrichting, waar mogelijk. Niet alleen omdat 

dit moet van de Kaderrichtlijn Water, maar ook omdat water er mooier 

van wordt en het ten goede komt aan het biotoop van de vis. Tot slot 

streven we naar herstel van connectiviteit, bijvoorbeeld door aanleg van 

vistrappen om de migratie van vis mogelijk te maken. Water Natuurlijk 

heeft er voor gezorgd dat hier de afgelopen 4 jaar op is geïnvesteerd en 

we willen dat graag de komende jaren blijven doen. 

 

 
Ja, er moet meer geïnvesteerd worden in de waterkwaliteit, biotopen en 

de vismigratie. Hoe en in welke mate is wel een interessante vraag. 

Verschillende belangen lopen door elkaar en hiervoor is goed overleg 

met de verschillende partijen nodig. De belangen en de stem van de 

agrariër zijn voor de SGP hierin belangrijk.  

 

 

 

 

 

Overige partijen 

VVD, CDA, PvdA, Christen Unie, 50 Plus, Water & Inwonersbelang, Ondernemend Water, De 

Groenen, Belang van NL en BBB hebben geen reactie gegeven op de gestelde vragen.  

 

 

 
 


